
20.04. j. angielski kl. 5A

Temat: Pytania o ilość produktów z zastosowaniem konstrukcji z ‘how much’/ ‘how many’? oraz 
‘lots of’, ‘much’, ‘many’.

DISCORD godz. 9.50

ćw. 1, 2 i 3 str. 71

Dzisiaj kolejne wyrażenia, które nieodłącznie wiążą się z tematem policzalnych i niepoliczalnych 
rzeczowników w j. angielskim.

Wszystkie te informacje znajdują się w zielonych tabelkach na str.71.

Lots of, much i many oznaczają: dużo, ale nie możemy ich, niestety, stosować zamiennie.

Lots of używamy w zdaniach oznajmujących, zarówno z policzalnymi, jak i niepoliczalnymi 
rzeczownikami:
 There are lots of eggs. (jest dużo jajek)
There’s lots of bread. (jest dużo chleba)

Many używamy w przeczeniach i pytaniach z policzalnymi rzeczownikami:
There aren’t many eggs. (nie ma dużo jajek)
Are there many eggs? (czy jest dużo jajek?)

Much używamy w przeczeniach i pytaniach z niepoliczalnymi rzeczownikami:
There isn’t much bread. (nie ma dużo chleba)
Is there much bread? (czy jest dużo chleba?)

How many i how much znaczą: ile.

How many użyjemy, pytając o policzalne rzeczowniki:
How many sandwiches do you want? (ile chcesz kanapek?)

How much użyjemy, pytając o niepoliczalne rzeczowniki:
How much money have you got? (ile masz pieniędzy?)


